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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Pardubičtí politici slibují povolební
spolupráci všem
Všech 11 politických subjektů,
které chtějí v Pardubicích získat místa v zastupitelstvu, je
ochotno po volbách spolupracovat se všemi svými politickými
rivaly. O tom, jak by mohly vypadat povolební koalice na radnici,
ale představitelé favorizovaných stran zatím nechtějí spekulovat.
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"Kdo bude chtít pracovat naplno v orgánech města, má dveře
otevřené. Jak kdo chce pracovat, tak se budeme bavit o sestavení
vedení příští radnice," tvrdí dosavadní primátor Jiří Stříteský
(ODS).
Sociální demokracie, která skončila v minulých komunálních
volbách druhá, a přesto byla v opozici, jeho slova vítá.
"Komunální politika je jiná než velká. Je o službě lidem. My jsme
pro to, aby do správy města byli zapojeni všichni, kteří v
zastupitelstvu usednou," řekla ČTK Slavěna Broulíková, která vede
sociálnědemokratickou kandidátku.
Primátor Pardubic tvrdí, že tato zásada se vedení radnice
osvědčila i v tomto volebním období. "Tady se nepolitikařilo, ale
dělalo. S výjimkou dvou případů jsme nepřeválcovali názor
zastupitelstva silou koalice. Vždy jsme hledali společnou cestu,"
řekl ČTK. Fakt, že v radě města nezasedal po volbách v roce 1998
ani jeden sociální demokrat, považuje za logické vyústění toho,
že představitelé ČSSD tehdy nebyli ochotni respektovat vítěze
voleb.
Kandidující strany slibují městu prosperitu a rozvoj, shodují
se i v nutnosti řešit dopravní situaci ve městě. Lídři se však
liší v názoru, s čím by na radnici v případě svého vítězství
začali. "Vím, že jako první budu muset řešit převod kompetencí i
úředníků z okresního úřadu do fungující radnice tak, aby to
občané na službách nepoznali," řekl primátor Stříteský.
Systém fungování radnice by jako první řešila i kandidátka
ČSSD. Chce důsledněji oddělit výkon státní správy a samosprávy,
převést kompetence z magistrátu na radnice sedmi městských
obvodů. "Nebála bych se zadat odborné firmě vypracování modelu
fungujících malých radnic i té velké," konstatovala Broulíková.
Doprava je naopak povolební prioritou lídra KDU-ČSL Petra
Tomšů i Sdružení pro Pardubice Miroslava Petráně. "Důležité je
řešit dopravu na všech úrovních, od investic státu přes investice



města až po stezky pro cyklisty i pěší, včetně dopravního
zklidnění zóny v centru města," tvrdí Petráň. "Pro investice
státu, jako je obchvat města a dálniční přivaděč, město musí
vytvořit podmínky," doplnil Tomšů.
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